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 RG- 0002.P.VII.2011         
       

 
P R O T O K Ó Ł   NR   VII/ 2011 

 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  

w dniu  28 kwietnia 2011 r. 
Punkt 1.  
Otwarcie Sesji.   
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum- Przewodniczący poinformował, Ŝe jest obecnych 14 radnych,                       
co stanowi niezbędne qorum do podjęcia uchwał.  
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad:  
Punkt 4.  
Podziękowania dla Sołtysów poprzedniej kadencji oraz gratulacje dla nowo wybranych 
Sołtysów. 
Punkt 5. 
Przyjęcie protokołu z VI sesji. 
Punkt 6.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7. 
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 8.   
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Boguszyn. 
Punkt 9.   
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Boguszynek. 
Punkt 10.  
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Chocicza. 
Punkt 11.   
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Chromiec. 
Punkt 12.   
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Chwalęcin. 
Punkt 13.  
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Dębno. 
Punkt 14.  
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Klęka. 
Punkt 15.   
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Kolniczki. 
Punkt 16.  
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Komorze. 
Punkt 17.  
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Kruczyn. 
Punkt 18.  
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Kruczynek. 
Punkt 19.  
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Michałów. 
Punkt 20.   
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Nowe Miasto n. Wartą. 
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Punkt 21. 
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Radliniec. 
Punkt 22.  
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Rogusko. 
Punkt 23.  
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Skoraczew. 
Punkt 24.   
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Stramnice. 
Punkt 25.   
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Szypłów. 
Punkt 26.  
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Wolica Kozia. 
Punkt 27.  
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Wolica Pusta. 
Punkt 28. 
Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet Radnych oraz Sołtysów. 
Punkt 29.  
Przyjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Nowe Miasto nad 
Wartą zbadania skargi Pani Marioli Czekalskiej. 
Punkt 30.   
Interpelacje Radnych. 
Punkt 31.  
Sprawy bieŜące. 
Punkt 32.  
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 33. 
Zamknięcie sesji. 
Ad 4) Podziękowania dla Sołtysów poprzedniej kadencji oraz gratulacje dla nowo 
wybranych Sołtysów. 
 W tym miejscu Przewodniczący Rady wraz z Panem Wójtem złoŜyli podziękowania 
dla Sołtysów poprzedniej kadencji, w następującej treści: Pragnę na Pana  ręce złoŜyć serdeczne 
podziękowania za wieloletnią współpracę  z władzami samorządowymi Gminy Nowe Miasto nad Wartą; 
za sumienne dbanie o dobro lokalnej społeczności we wszystkich  dziedzinach    Ŝycia,    za   troskę   
wyraŜającą   się   podejmowaniem i skutecznym realizowaniem działań i inicjatyw słuŜących rozwojowi  
sołectwa a tym samym całej naszej Gminy.   

Kolejno Pan Aleksander Podemski oraz Pan Janusz Janicki złoŜyli na ręce nowo 
wybranych sołtysów listy gratulacyjne: Zgodnie z ciągłością historyczną został Pan/Pani wybrany 
na urząd,  który istnieje w Polsce od XII wieku. Powierzając Panu funkcję Sołtysa, mieszkańcy dali wyraz 
swojego uznania i zaufania. Bycie Sołtysem to nie tylko samo administrowanie. To równieŜ skuteczne 
reprezentowanie Sołectwa  w gminie i dbałość, aby postulaty Zebrania Wiejskiego znalazły swoje 
odzwierciedlenie w projekcie budŜetu gminy i planie jej rozwoju. Dobry Sołtys musi być takŜe sprawnym 
organizatorem, który potrafi rozbudzić aktywność lokalnej społeczności  i motywować mieszkańców do 
włączania się w sprawy własne i Sołectwa. Gratulujemy Panu/Pani sukcesu jakim jest zdobycie mandatu 
Sołtysa i Ŝyczę wielu dokonań słuŜących dobru „małej ojczyzny”.  

Ad 5) Przyjęcie protokołu z VI sesji. 
 Przewodniczący Rady zawiadomił, Ŝe wpłynął jeden wniosek na wprowadzenie 
poprawki Radnej Ewy Andrzejewskiej, poprawka została naniesiona.  
W związku z brakiem dalszych uwag, Pan Janusz Janicki zaproponował przyjęcie protokołu. 
„Za” przyjęciem protokołu opowiedziało się 14 Radnych. 
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Ad 6) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 W punkcie tym Przewodniczący zawiadomił, Ŝe czas pomiędzy sesjami był okresem 
dość spokojnym, odbywały się zgodnie z ustaleniami dyŜury, na których mieszkańcy nie 
zgłaszali Ŝadnych uwag. 
Ad 7) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Wójt na wstępnie przeprosił, za skrótowe przedstawienie relacji ze swojej 
działalności w okresie między sesjami, gdyŜ Wójt jest po zabiegu chirurgicznym, przez co 
wymowa Wójta jest cięŜka.  
Pan Podemski zawiadomił, Ŝe na dzisiejszej sesji nie będą dokonywane Ŝadne zmiany                         
w budŜecie. Następnie informował, Ŝe ostatnia komisja była wzbogacona o objazd hydroforni 
w Nowym Mieście, gdzie Radni mogli zapoznać się z dość duŜą inwestycją jaką był remont 
stacji uzdatniania wody, inwestycja kosztowała ok. 6 milionów zł z czego połowę stanowiły 
środki unijne a połowę środki gminne. Wójt dodał, Ŝe Rada odwiedziła równieŜ pałac                       
w Klęce, gdzie zapoznano się z sytuacją lokalu przedszkolnego. Wójt dodał, Ŝe od września 
Przedszkole znajdowało się będzie przy Zespole Szkół w Klęce, gdyŜ został wystosowany 
przez Państwową StraŜ PoŜarną nakaz opuszczenia Przedszkola w pałacu, do końca bieŜącego 
roku.  
Ponadto Wójt dodał, Ŝe odbywają się prace porządkowe oraz załatwianie ostatnich 
formalności związanych  z budową placu zabaw w Nowym Mieście ze środków funduszu 
sołeckiego. Na tym Pan Wójt swoją wypowiedź zakończył.   
Ad 8) Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Boguszyn. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VII/ 29 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 9) Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Boguszynek. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VII/ 30 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 10) Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Chocicza. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VII/ 31 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 11) Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Chromiec. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VII/ 32 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 12) Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Chwalęcin. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VII/ 33 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 13)  Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Dębno. 
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 

zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VII/ 34 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 14)  Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Klęka. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VII/ 35/ 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 15) Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Kolniczki. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VII/ 36 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 16)  Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Komorze. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VII/ 37 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 17) Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Kruczyn. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VII/ 38 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 18) Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Kruczynek. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VII/ 39 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 19) Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Michałów. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VII/ 40 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 20) Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Nowe Miasto n. Wartą. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VII/ 41 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 21) Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Radliniec. 
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 

zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VII/ 42 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 22) Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Rogusko. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VII/ 43 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 23) Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Skoraczew. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VII/ 44 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 24) Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Stramnice. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VII/ 45 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 25) Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Szypłów. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VII/ 46 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 26) Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Wolica Kozia. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VII/ 47 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 27) Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Wolica Pusta. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VII/ 48 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 28) Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet Radnych oraz Sołtysów. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, informując, Ŝe uchwała została 
wycofana z porządku obrad na poprzedniej sesji, Radni na komisji przedyskutowali swoje 
propozycje zmian  diet i na dziesiejszej sesji uchwałę wprowadzono do porządku obrad. 
Pan Janusz Janicki proponował podjęcie dyskusji nad stawkami diet zaproponowanymi na 
posiedzeniu wspólnym komisji przez Radnego Roszyka.  
■ Głos zabrał Radny Wincenty Pawelczyk, który wyraził opinię, Ŝe sprawa wynagradzania 
Radnych została juŜ przedyskutowana dość dokładnie na posiedzeniu komisji, radni wyrazili 
swoje propozycje, przedstawili swoje stanowiska, w związku z powyŜszym Radny nie widzi 
potrzeby prowadzenie dyskusji od początku.  



6 
 

■ Radna Julia Rzepka, w imieniu swoim oraz Radnej Agnieszki Ławniczak i Radnego 
Juliusza Twardowskiego informowała, Ŝe są przeciwni podnoszeniu diet Radnych. Radna 
dodał, Ŝe opowiadała się za podwyŜka diet Sołtysów, ale Ŝe względu na to ze jest tylu nowych 
Radnych i tylu nowych Sołtysów postanowiła nie wnioskować o wprowadzanie zmian                    
w dietach Sołtysów.  
W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący zaproponował, głosowanie                          
za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 9 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 5 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VII/ 49 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 29) Przyjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą zbadania skargi Pani Marioli Czekalskiej. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr VII/ 50 / 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 30) Interpelacje Radnych. 

W związku z brakiem interpelacji Przewodniczący zaproponował przejście do punktu 
kolejnego. 
Ad 31-32) Sprawy bieŜące. Wolne głosy i wnioski. 
■ Jako pierwsza głos zabrała Radna Julia Rzepka,  która informowała, Ŝe w gminie Nowe 
Miasto jest chłopak o dość wysokim sukcesie sportowym mowa o Adamie Kowalewskim, 
który podczas maratonu w Poznaniu w swojej kategorii wiekowej zajął 9 miejsce natomiast 
na 3,5 tys. uczestników 109 miejsce. Radna zaproponowała, aby wspomóc talent sportowy 
Adama gdyŜ chłopak pochodzi z rodziny dysfunkcyjnej, zakupić dla niego np. strój sportowy, 
czy buty. 
■ Pan Wójt zawiadomił Radną, Ŝe  jest pewna pula środków przeznaczona na sport, Pan Wójt 
pomyśli o wsparciu dla Adama.  
■ Kolejno Radna pytała czy Pan Wójt wspomógłby osobami z prac interwencyjnych działania 
przy sprzątaniu kortów nowomiejskich.  
■ Pan Wójt informował Radną, Ŝe nie ma problemu, jest kilka osób na pracach 
interwencyjnych, kwestia jest do dogadania.  
■ Sołtys wsi Szypłów, Pan Jarosław Wawrzyniak informował, Ŝe  będą zamawiane dresy 
sportowe dla dzieci i młodzieŜy szkolnej, przy okazji będzie teŜ zamówiony dres dla Adama.   
■ Przewodniczący Rady, wyraził zdanie, Ŝe kibicuje Adamowi, ale byłby skłonny, aby                             
w przyszłości wydzielić w budŜecie środki na wspomaganie tego typu osób, które zajmują tak 
wysokie miejsca w zawodach sportowych, gdyŜ za chwilę kaŜdy Radny wyjdzie z propozycją 
dofinansowania jakiegoś sportowca a kaŜdy wie, Ŝe budŜet jest okrojony i dojdzie do sytuacji 
Ŝe jedna osoba otrzyma wsparcie a inna nie.  
■ Radny Juliusz Twardowski, zgodził się ze zdaniem Przewodniczącego, Radny proponował, 
aby zakupem dresu zrobić reklamę gminy poprzez naszycie na stroje sportowe np. logo 
gminy. 
■ Radny Artur Borkowski, zwrócił się w imieniu sekcji spinningowej przy kole wędkarskim, 
o dofinansowanie tego sportu w wysokości 200-300 zł. Sekcja ta nie moŜe zwrócić się                     
o dofinansowanie gdyŜ nie posiada statusu stowarzyszenia, dlatego działa przy kole 
wędkarskim.  
■ Radna Ewa Andrzejewska informowała, Ŝe zarówno do Starostwa Powiatowego w Środzie 
Wlkp. jak i do poszczególnych jednostek samorządowych wpłynęło pismo z Wojewódzkiego 
Ośrodka, który koordynuje program profilaktyki raka szyjki macicy, z propozycją realizacji 
badań ginekologicznych. Radna pytała czy Gmina Nowe Miasto n. Wartą podejmie 
współpracę z tym ośrodkiem, czy takie badania będą zorganizowane.  
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■ Radna Kędziora zawiadomiła, Ŝe dzisiaj na pewno Sołtysi otrzymali plakaty dotyczące 
badania raka płuc męŜczyzn. 
■ Wójt zawiadomił, Ŝe w Urzędzie jest osoba która zajmuje się wszystkimi sprawami 
związanymi z badaniami organizowanymi na terenie gminy.  
■ Pani Sekretarz informowała, Ŝe przy tym programie naleŜy udostępnić gabinet 
ginekologiczny, jednak do dzisiejszego dnia nie udało się skontaktować z Doktorem 
Charciarkiem.  
■ Radna Zofia Kędziora proponowała, aby przy okazji przeprowadzenia rozmów                                
o udostępnienie gabinetu ginekologicznego nakłonić doktora Charciarka do przywrócenia na 
stałe gabinetu ginekologicznego dla Pań z gminy, gdyŜ jakiś dłuŜszy czas gabinet 
funkcjonował, prowadziła go doktor Zdziarska, po czym jakiś czas temu zamknięto gabinet                     
a mieszkanki gminy muszą na badania dojeŜdŜać do Środy Wlkp.   
■ Radny Juliusz Twardowski polecał gabinet ginekologiczny w Krzykosach, gdzie obecnie 
Ŝona Radnego dojeŜdŜa na kasę chorych, przyjmowana jest zgodnie z umówioną godziną. 
Radny pytał równieŜ jak zostanie załatwiona sprawa remontu wieŜyczki na straŜnicy                       
w Nowym Mieście. 
■ Pan Wójt zawiadomił, Ŝe zlecił naprawę wieŜyczki na OSP.  
■ Pani Agnieszka Król, Sołtys wsi Nowe Miasto n. Wartą, prosiła Sołtysa z Kruczyna                      
o przekazanie podziękowania dla dwóch panów, którzy pomogli w sprzątaniu w Nowym 
Mieście.  
■ Sołtys wsi Klęka pytał jak posuwa się sprawa sprzedaŜy działki w Klęce pod cele budowy 
sklepu.  
■ Pan Wójt zawiadomił Sołtysa, Ŝe sprawa posuwa się do przodu, są juŜ przygotowane 
uzgodnienia, przygotowywana jest wycena nieruchomości.  
■ Radny Jacek Nyczke, przypominał o postawieniu znaku z Nowego Miasta w kierunku 
Wolicy Koziej, oraz z Wolicy Koziej do Dębna. Radny dodał, Ŝe na wjeździe do Wolicy 
Nowej nie ma znaku z nazwą miejscowości.  
■ Sołtys wsi Boguszynek Pan Julian Janicki prosił o postawienie znaków, które Pan Wójt 
obiecał postawić we wsi, szczególnie na skrzyŜowaniu, gdzie wciąŜ dochodzi do awantur 
kierowców kto ma pierwszeństwo przejazdu.  
■ Przewodniczący Rady informował, Ŝe majowa sesja odbędzie się zgodnie z wyznaczonym 
terminem, na tej sesji nie pojawi się na pewno Starosta, który zostanie zaproszony na sesję                 
w terminie późniejszym, jednakŜe na pewno będzie gościł Kierownik Rewiru Dzielnicowych 
Pan Piotr Nowak. 
■ Radny Jacek Nyczke zapraszał w imieniu OSP Wolica Kozia na majówką, która odbędzie 
się dn. 2 maja br.  
■ Pani Magdalena Rodziak- Sołtys wsi Chromiec, pytała Wójta czy jest moŜliwość 
zamontowania tabliczek z numerami domu w sołectwie Chromiec. 
■ Wójt proponował, aby zabezpieczyć środki z funduszu sołeckiego i jakimś własnym 
sposobem spróbować zorganizować tabliczki. 
■ Radna Agnieszka Ławniczak, dziękowała Państwu Korcz za odnowienie na własny koszt 
figurki w Utracie.  
Ad 33) Zamknięcie sesji. 
 O godzinie 1700 Przewodniczący zamknął VII Sesję. 
 
 
 
Protokołowała:       Zatwierdził: 
Podinspektor d.s. rady gminy     Przewodniczący Rady gminy 
Julita Ciarcińska-Wachowiak                 /-/ Janusz Janicki 


